
 

 

POROČILO NADZORNEGA ODBORA LZS 
ZA OBDOBJE MED 23. IN IZREDNO SKUPŠČINO LZS 
 

Nadzorni odbor je v letu 2011 redno spremljal delo IO LZS in drugih organov LZS. Člani NO LZS v sestavi Dorjana 
Šuštar, Anda Ovsec in Frane Merela, so se udeležili večine sej IO LZS. Poleg redne prisotnosti na sejah IO LZS in 
na nekaterih drugih pomembnejših aktivnostih LZS se je NO LZS sestal tudi enkrat na sedežu LZS. Na tej seji NO 
LZS smo si ponovno izmenjali informacije o razmerah v organizaciji in v zvezi tega predlagamo Skupščini LZS, da 
ni nikakršnih zadržkov, da se na izredni Skupščini LZS razpravlja o zaupnici dosedanjemu NO LZS, ki mu sicer 
mandat podeljen na 22. Skupščini LZS spomladi 2010, poteče po končanih OI v naslenjem letu.  

NO LZS ponovno seznanja Skupščino LZS na nekatere pomanjkljivosti, ki jih bo potrebno v prihodnje potrebno 
odpraviti v LZS in to so predvsem naslednje: 

- na upoštevanje dogovorjenih rokov obračunov odhodov na tekmovanja, saj ostajajo nekateri obračuni 
predolgo odprti in posledično niso vrnjeni pravočasno tudi ostanki akontacij na naš račun.  

- potrebno je čimpreje urediti natančen popis VSE opreme in drobnega inventarja, njenega trenutnega 
uporabnika, oziroma mesto hranjenja, 

- urediti rabo in koriščenje osnovnih sredstev,  

- priporočamo, da vsa naročila imajo podlago v sklepih IO LZS, za naročila nad določenim zneskom pa mora 
biti pridobljeno tudi več, vsaj dve-tri ponudbe izmed katerih se izberejo ugodno, 

- preveriti in aktualizirati delovne in druge pogodbe 

- urediti rabo in evidenco koriščenja poslovnih bančnih kartic, 

- urediti primopredajo med starim in novim vodstvom LZS 

 

Poleg tega smo se seznanili tudi s trenutnim finančnim stanjem LZS na dan 21.9.2011, ki je naslednje na trr  
26.239,89 € in v ročni blagajni 677,00 €.  

NO LZS ugotavlja, da so se je v letošnjem letu spremenil sistem koriščenja državnih virov, kar je bil tudi eden 
izmed vzrokov nastale krize v organizaciji. NO LZS opozarja, da je potrebno vzeti to vsiljeno spremembo v zakup 
in skrbno načrtovati aktivnosti, da bi lahko pravočasno in 100% izkoristili z pogodbami zagotovljena sredstva. 

 

V Ljubljani 21.9.2011 

 

Dorjana Šuštar, Anda Ovsec , Frane Merela 
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